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Betreft: Vervolgvragen/ Art. 48 vragen op antwoorden m.b.t. collectie Limburgencia 
 
Geacht college, 
 
Er wordt gesproken over 'de oude collectie' die 44.000 banden bevat, uitgegeven vóór 1900. Maar die oude 
collectie houdt niet op in 1900. Er had net zo goed '100.000 of 150.000 banden' kunnen staan. 
Scheidingen aanbrengen in de indrukwekkende collectie is moeilijk, en kan zeker niet door het aanbrengen 
van een jaartal. 
Vraag 1. 

a. Waarom brengt u een scheiding aan in de collectie van de Stadsbibliotheek door het opvoeren van 
een scheidingsjaartal (1900)? 

b. wat zijn de consequenties van die scheiding en is het maken van die scheiding wel verantwoord? 
 
De Provincie heeft de subsidie o.m. stopgezet vanwege het feit dat een flink deel van de oude 
kaartcatalogus (ongeveer 35 bakken met fiches) nog altijd niet in de gedigitaliseerde catalogus is 
ingevoerd. 
In uw  antwoord gaat u niet in op het feit dat een aanmerkelijk deel van de oude collectie (tientallen 
kaartenbakken) nog steeds niet in de digitale catalogus is ingevoerd. Zoals we al aangaven is dat enorm 
veel werk. 
Vraag 2. 

a. Hoe komt de gemeente en de provincie tot een oplossing m.b.t. meer digitalisering?  
b. Wordt extra personeel door de provincie in gezet/betaald uit de provincial subsidie (als de gedep. 

Koopmans de subsidie weer geeft) om dit doel beter te kunnen bereiken? 
c. Waar werd in het verleden de provinciale subsidie voor ingezet en heeft de provincie regels 

verbonden en erop toegezien dat dit voor de digitalisering werd ingezet, als de gedeputeerde dat 
zo van belang achtte? 

 
Onlangs had Ik een gesprek met gedeputeerde Koopmans over het behoud van de Limburgencia. Zijn 
antwoord was dat als de gemeente haar verantwoordelijkheid zou nemen, dat de provincie dat ook zou 
doen, en dat het dan in orde zou komen met de collectie die in het cc gehuisvest is. 
 
Vraag 3.  
Wat houdt die gemeentelijke verantwoordelijkheid/taak in, en wat is nodig van de provincie om de 
limburgensen te behouden in het CC?  
 
Vraag 4.  
M.b.t. het antwoord op vraag 3: 'gehypothekeerd': moeten we dat zo interpreteren dat het aankopen, 
catalogiseren en beheren gewoon doorgaat, zij het met geleend geld? Graag een toelichting. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
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